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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2015. október 15-ei 
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Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Hermann Istvánné, Hezler Gabriella, Illeg Pál, Torma Lajos, Vargáné 

Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Dr. Mátics István elnök, Módi Miklós bizottsági tag 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

 

Hermann Istvánné korelnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 16 óra 7 perckor 

megnyitotta. Elmondta, hogy Dr. Mátics István távollétében korelnökként vezeti le az ülést.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt. Ismertette 

a meghívóban kiküldött napirendi pontokat.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, hogy szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

106/2015. (X.15.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2015. 

október 15-ei munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Beszámoló a 24 órás központi orvosi ügyelet ellátásáról 

2.  A Képviselő-testület 2015. október 20-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- Az Önkormányzati Szociális Szolgálat SZMSZ-ének, valamint a telephelyek szakmai 

programjainak módosítása 

3. Városi rákprevenciós program 

 

Zárt ülés: 

4. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 
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1.  NAPIRENDI PONT: Beszámoló a 24 órás központi orvosi ügyelet ellátásáról 
 

Molnár György vezérigazgató szóban kiegészítette beszámolóját.  

Elmondta, hogy az egészségügyi szolgáltatásokról szóló 52/2006. EüM rendelet értelmében a „sürgős 

szükséget” jelentését 31 pontban határozták meg. Ez a 31 pont van a számítógépes beteg-adatrögzítő 

rendszerükbe beépítve. Ha a felállított diagnózis nem ebbe a 31 pontba tartozik, akkor a sürgősségi 

ügyelet igénybevétele átkerül az indokolatlan ellátási oldalra, ez azonban nem azt jelenti, hogy nincs 

helye az orvosi ügyeleten a betegnek. Nekik nincs arra jogosultságuk, hogy átdolgozzák a programot, 

ez alapján a rendelet alapján dolgoznak, ezt kell alkalmazniuk. Ha a statisztikát nézik, akkor magas az 

indokolatlan ellátások száma, de hangsúlyozta, hogy ez nem azt jelenti, hogy a betegek úgy keresték 

fel az ügyeletet, hogy az nem volt indokolt. A kórházba utalt betegek számát tekintve a 463 fő elég 

tekintélyes létszám. Véleménye szerint Oroszlányban jól működik az ügyelet.  

Elmondta még, hogy az tudja hatékonyabban ellátni a beteget, aki hamarabb kiér hozzá. Úgy gondolta, 

hogy a háziorvosok igazán leterheltek, már az is nagy segítség számukra, ha a rendelési időt nem kell 

megszakítaniuk. Ezért is működik sok helyen 24 órás orvosi ügyelet, ezzel próbálja tehermentesíti az 

önkormányzat a háziorvosokat. A háziorvosok kiváló szakmai felkészültséggel bírnak, azonban a 

háziorvos egyedül megy a beteghez, míg az ügyeletet tekintve egy ápoló végzettségű 

gépkocsivezetővel megy ki a beteghez az orvos, a felszereltséget tekintve sem biztos, hogy ugyanazok 

az eszközök állnak rendelkezésükre. Elmondta, hogy a 24 órás központi orvosi ügyelet betegforgalmi 

kimutatását egy külön táblázatba készítették el, melyet leveléhez csatolt. Közel ezer ellátást 

valósítottak meg 1 év alatt hétköznap reggel 8.00 és 16.00 óra között, amikor háziorvosi rendelés is 

van.  A leveléhez mellékelte azt a táblázatot is, mely az ügyeleten dolgozó orvosokat foglalja össze. A 

szakmai felügyelettel kapcsolatban elmondta, hogy azt Dr. Zacher Gábor látja el, akinek nyilatkozatát 

mellékletként becsatolta. Azok az orvosok, akiknek nincs szakvizsgája, letöltenek egy 3 hónapos 

gyakorlatot, ezután megkapják Dr. Zacher Gábortól az igazolást arra, hogy sürgősségi ügyeletet 

vállalhatnak. Panaszos ügyfelekkel kapcsolatos statisztikájuk nincs. Eddig 2 db panasz érkezett, ami a 

8803 számú ellátottakhoz képest nagyon jó arány. A panaszokat addig nem tudják kezelni, amíg az 

írásban nem érkezik hozzájuk. Az, hogy miért a mentő irányítja az ügyeletet, azt egy kormány-rendelet 

írja elő. Január 1-jétől az ország összes orvosi ügyeletét a mentőszolgálat irányítja. Ez a valóságban 

azonban nem így van, az ország kb. 20 %-ában valósult meg ez az elképzelés. Az oroszlányi orvosi 

ügyeleti irányítás kiválóan működik, ami a tatabányai irányítási csoport alá tartozik.  

 

Dr. File Beáta jegyző hozzátette, hogy az adatok alapján hétköznap hívással együtt 3-4 fő veszi 

igénybe a nappali ügyeleti szolgáltatást.   

 

Molnár György vezérigazgató elmondta, hogy ez a szám valós, vannak olyan időszakok (influenza), 

amikor többen veszik igénybe a szolgáltatást, de az átlag 3-4 főt jelent. 

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője elmondta személyes tapasztalata okán, hogy az utóbbi 

hónapokba megnőtt a reggel 8-16 óra között az ügyelethez fordulók száma. Ennek több magyarázata is 

van, az egyik az, hogy idő kellett, amíg ez az ellátási forma tudatosult a lakosságban. A háziorvos 

kollegákkal konzultálva összeállítottak egy tájékoztatást, melyben szerepel az is, hogy az ügyelethez 

fordulók jelentős részét nem a klasszikus sürgősséget igénylők teszik ki. Ezt nem tudják megkerülni, 

így működik a magyar egészségügyi rendszer. A másik oka pedig az, hogy jelentősen megnőtt az ipari 

parkban a munkavállalók száma, akik nem rendelkeznek érvényes biztosítási jogviszonnyal.  

 

Dr. Gieszer Zsuzsanna orvos-igazgató megérkezett a bizottság ülésére 16 óra 34 perckor. 

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője elmondta még, hogy az ipari parkba üzemorvosok 

nincsenek, a háziorvoshoz nem jelentkeznek be, így nem marad más, csak a nappali ügyelet. Ez a 

másik oka annak, hogy megnőtt az ügyeletet igénybe vevők száma. Így véleménye szerint napi 5-10 

beteg van átlagban.  
 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy másfél éve megkérdezték a háziorvosi szolgálatot, hogy mi a 

véleményük a 24 órás ügyeleti szolgáltatásról, akkor ezt minden háziorvos pozitívan ítélte meg. 
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Kérdése az volt a jelenlévő orvosokhoz, hogy most is ugyanez-e a véleményük, továbbra is jónak 

tartják-e ezt az ügyeleti formát? 
 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője elmondta, hogy háziorvosok véleménye egyértelműen az, 

hogy a jelenleg fennálló ügyeleti rendszert hasznosnak tartják és továbbra is támogatják.  

 

Dr. Varju János igazgató elmondta, hogy amikor a Képviselő-testületet megkeresték azzal, hogy 

Oroszlányban 24 órás ügyeleti szolgáltatás lehessen, akkor már országosan is ismert volt az 

orvoshiány, ez alól nem kivétel az alapellátás sem. Egy biztonságos ügyeleti rendszert szerettek volna, 

ezért esett a választás egy olyan szolgáltatóra, aki több orvost mozgat. A diszpécser szolgálattal 

kapcsolatban elmondta, hogy jól működik, a mentőknek is nagy segítség. 2-3 panaszról van tudomása, 

ami inkább a hangnem vagy a nem megfelelő hozzáállás miatt történt, azok kezelhetőek voltak. A 

rendszer hibájáról nincs tudomása.   

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 16 óra 40 perckor elhagyta a bizottság ülését. A jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 4 fő 

 

Dr. Varju János igazgató elmondta még, hogy amikor letették a javaslatot az ügyeleti rendszer 

megalakulásához, akkor kikérte a kollegák véleményét és ők támogatásukat adták.  

 

Papp Péter PB elnök kérdésére válaszolva - Foglalkoztatnak–e olyan orvost, aki nem rendelkezik 

ÁNTSZ  engedéllyel, illetve fel van függesztve? – Molnár György vezérigazgató elmondta, hogy 

ilyenről nem tud, ÁNTSZ engedélye akkor van az orvosnak, ha vállalkozói formában látja el az 

egészségügyi tevékenységét.  

 

Papp Péter PB elnök módosította kérdését - Foglalkoztatnak az ügyeleten olyan orvost, akit ott 

szakmailag nem lehetne foglalkoztatni, vagy el van-e tiltva, esetleg nincs engedélye. 

 

Molnár György vezérigazgató elmondta, hogy ilyenről nincs tudomása.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 16 óra 41 perckor visszatért a bizottság ülésére. A jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 5 fő 

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője elmondta, tudomása van arról, hogy felmerült ilyen 

kérdés, mely konkrétan úgy fogalmazódott meg, hogy pszichiáterek ügyelnek-e az ügyeleten. Igen, 

ügyelnek, hiszen ha valakinek orvosi diplomája van, az sürgősségi ellátásban, illetve ügyeleti 

ellátásban is dolgozhat. Azt, hogy ki dolgozhat ebben az ellátásban, azt jogszabály szabályozza. 

Kezdetben voltak olyan kollegák, akiket nem szívesen látott a város, de úgy érzi, hogy ma a lakosság 

szempontjából elfogadott és jól működő a rendszer. 
 

Papp Péter PB elnök elmondta még, hogy nem véletlenül tette fel a kérdést, néhány napos ez az 

információ és nem az orvosok magatartásával, végzettségével van kapcsolatban. De vezérigazgató úr 

és Dr. Nagy Jenő úr megerősítette abban, hogy ez csak rémhír. 

 

Hermann Istvánné korelnök megköszönte vezérigazgató úrnak a beszámolót, elmondta, hogy most 

jóval több információt kaptak az ügyelet működésével kapcsolatban, mint a múltkori bizottsági ülésen.  

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője elmondta még, ha a testület úgy dönt, hogy tovább 

támogatja a jelenlegi formában az ügyelet működését, szeretné, ha a megkötendő szerződéssel 

kapcsolatban az önkormányzat egy-két javaslatukat akceptálná, természetesen csak szakmai területen.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy eddig is az volt a gyakorlat, hogy egyeztetnek, további 

elképzelések vannak, amik egyezetésre várnak.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag kérdésére válaszolva - Ki látja el a szolgáltató felett az 

ellenőrzési jogkört, milyen gyakran kötelesek beszámolni, illetve van-e ellenőrzési ütemtervük? – 
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Molnár György vezérigazgató elmondta, hogy ellenőrzési jogkörrel a Tisztiorvosi Hivatal van 

megbízva, feléjük bejelentési kötelezettségük is van, ha a dolgozókkal kapcsolatban bármilyen 

változás történik.  A KEM OEP-nek jelentenek OBP (orvos bejelentő program) alapján. Mivel az 

ügyelet a szakrendelő intézetben működik, így Dr. Varju János igazgató is gyakran ellenőrzi a 

kollégákat.  
 

Mátics Katalin intézményvezető kérése az volt, hogy Molnár György jelöljön meg egy jogszabály 

helyet, ami arról rendelkezik, hogy az orvosi ügyeletet milyen végzettséggel lehet ellátni.  

 

Molnár György vezérigazgató elmondta, hogy az 5/2006-os EüM rendelet, a 47/2004-es ESzCsM 

rendelet stb. szabályozza.  

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője elmondta, hogy az ügyeletben dolgozó orvosokról az 

ÁNTSZ-nek tudomása van, mivel őket az ügyelet működtetésekor be kell jelenteni. Az ÁNTSZ a 

jogszabályi feltételeket naprakészen ismeri, így dönteni tud, hogy alkalmas-e, foglalkoztatható-e az 

illető orvos. Úgy gondolja, hogy az orvosok be vannak jelentve, el sem tudja képzelni, hogy e nélkül 

foglalkoztatnák az orvosokat.  

 

Molnár György vezérigazgató elmondta, hogy a 4/2000. EüM rendelet 34 területet jelöl meg, ahol az 

orvos szakképesítés nélkül is elláthat háziorvosi feladatokat, valamint ismételten említette Dr. Zacher 

Gábor felügyelete alatt elvégzett 3 hónapos gyakorlatot. Mindegy, hogy milyen szakvizsgája van az 

orvosnak, elvégezte a sürgősségi képzést, onnantól jogosultsága van legálisan dolgozni az ügyeleti 

rendszerben.       
 

Dr. Varju János igazgató elmondta, hogy szeptember 1-jén indult a sürgősségi ellátás a kórházban. 

Gyakorlatilag minden kórházban dolgozó orvos kötelezhető arra, hogy az ügyeletben részt vegyen.  

Amikor Oroszlányban ez az ügyeleti rendszer működésbe lépett, felkeresték a környező településeket, 

azonban csak Kömlőd csatlakozott. Dad most jelezte csatlakozási szándékát, tekintettel arra, hogy ott 

is helyettesítéssel lesz megoldva a háziorvosi ellátás.  

 

Molnár György vezérigazgató elmondta, Dadról jött a bizottság ülésére, polgármester asszonnyal 

tárgyalt.  

 

Papp Péter PB elnök véleménye az volt, ha az önkormányzatoknál akárcsak a gyanú is felmerül arra 

vonatkozóan, hogy olyan orvos dolgozik az ügyeleten, aki nem oda való, vagy úgy gondolja, hogy 

szakmailag az ellátás veszélyeztetve van, kötelessége jelezni. 

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője véleménye az volt, ha ez a gyanú felmerül, akkor ahhoz a 

hatóságoz kell fordulni, aki ebben szakmailag kompetens. Az önkormányzat szerződést kötött az 

ellátóval, ha hozzá érkezik be a panasz, akkor azt vagy az ÁNTSZ-hez, vagy a vele szerződésben lévő 

félhez kell eljuttatnia, az önkormányzat ebben nem kompetens.  

 

Molnár György vezérigazgató elmondta, hogy minden hónap utolsó napján megküldik az ÁNTSZ 

részére a következő hónapra vonatkozó beosztást. Ők jelzik, ha valakinek nem lenne engedélye, vagy 

az OEP jelez az OBP rendszeren, hogy olyan receptet igényeltek az ügyeletre vonatkozóan, aki náluk 

nem szerepel. Ez mind a két szervezetnél naprakész.   
 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné korelnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak a beszámoló elfogadásáról.  
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A bizottság a beszámolót nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

107/2015. (X.15.) ESZB határozata 

a 24 órás központi orvosi ügyelet ellátásáról szóló beszámolóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta a 24 órás központi orvosi ügyelet ellátásáról szóló beszámolót.  

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 

 

Molnár György vezérigazgató és Nagy Jenő a háziorvosok képviselője 17 óra 5 perckor elhagyta a 

bizottság ülését.  
 

 

2.  NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. október 20-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Hermann Istvánné korelnök elmondta, hogy az Önkormányzati Szociális Szolgálat vezetőjének a 

vezetői megbízatása 2015. december 31-vel lejár. A hatályos jogszabályok értelmében az 

intézményvezetői beosztás ellátására pályázatot kell kiírni. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

pályázat kiírásának elfogadásáról. 

 

A bizottság a pályázat kiírását nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

108/2015. (X.15.) ESZB határozata 

pályázat kiírásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzati Szociális Szolgálat 

intézményvezető beosztás ellátására vonatkozó pályázati kiírást az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy az anyag 5. pontja foglalkozik a 24 órás orvosi 

ügyelettel. Ebben polgármester úr kéri a bizottság támogatását ahhoz, hogy a közbeszerzési eljárást 

megindíthassa.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy eddig 4 község jelezte, hogy szeretne részt venni a 

délután 4-től, reggel 8-ig tartó ügyelet ellátásában, egyedül Kömlőd nem jelzett még vissza.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné korelnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

109/2015. (X.15.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat SZMSZ-ének, valamint a telephelyek szakmai programjainak 

módosítása 

 

Mátics Katalin intézményvezető elmondta, hogy 2015. április – május hónapokban a Komárom-

Esztergom Megyei Kormányhivatal Gyámügyi és Igazságügyi Főosztály Szociális és Gyámügyi 

Osztálya ellenőrzést végzett az Önkormányzati Szociális Szolgálat telephelyein. Az ellenőrzés 

megállapításai alapján az intézmény SZMSZ-ének, valamint a telephelyek szakmai programjainak 

módosítására került sor, melyet a 2015. szeptemberi ülésen a testület elfogadott. A beküldött 

iratanyagok áttanulmányozását követően az ellenőrzést végző hivatal azonban további pontosítást kért, 

ezért volt szükség a mostani módosításra.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné korelnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

110/2015. (X.15.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat SZMSZ-ének, valamint a telephelyek szakmai 

programjainak módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat SZMSZ-ének, 

valamint a telephelyek szakmai programjainak módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 

 

Mátics Katalin intézményvezető 17 óra 20 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

3.  NAPIRENDI PONT: Városi rákprevenciós program 
 

Hermann Istvánné korelnök ismertette az előterjesztést. 

 

Dr. Gieszer Zsuzszanna orvos-igazgató a rota vírus okozta betegséggel kapcsolatban elmondta, hogy 

az oltóanyagot 2-3-4 hónapos korban adják a gyermekeknek, kb. 14 ezer forint egy ampulla.  Ennek a 

programnak csak akkor van értelme, ha mindhárom oltást támogatja az önkormányzat. 

 

Hermann Istvánné korelnök elmondta, hogy mindhárom oltást támogatja az önkormányzat. 

 



7 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy jelen előterjesztésben az előterjesztő csak a 

keretösszegeket jelölte meg. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy most csak a program támogatásáról dönt a bizottság, a 

pontos összegeket a novemberi Képviselő-testületi ülésre készítik elő.  
 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné korelnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

111/2015. (X.15.) ESZB határozata 

Oroszlány város rák-, valamint egészségügyi prevenciós programjának támogatásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága az 

előterjesztés alapján elfogadja és támogatja Oroszlány város rák-, valamint egészségügyi prevenciós 

programját.  

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 
 

Gyuga Mihály képviselő elmondta, hogy az egyik sportegyesület edzője megkereste a sportorvosi 

felülvizsgáltok időtartamával kapcsolatosan. Véleménye szerint időtartamban túl sokáig húzódnak el a 

vizsgálatok, kérése az volt, ha lehet a vizsgálatok időpontjai közelítsenek egymáshoz. (labor, EKG 

stb.) Elmondta még, hogy a vizsgálatok félévente ismétlik egymást, kérdése az volt, hogy kell-e ilyen 

sűrűséggel megejteni a vizsgálatokat.  

 

Hezler Gabriella bizottsági tag véleménye az volt, hogy a sportorvosi vizsgálat célja az, hogy 

kiszűrjék a problémákat, kevesebb legyen az esélye annak, hogy bármiféle probléma előfordulhasson. 

A vizsgálatok félévente ismétlik egymást, ezt tudomásul kell venni. 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag személyes tapasztalata az volt, hogy a rendelőintézet 

dolgozói pozitívan állnak a probléma megoldásához. Elmondta, hogy amikor telefonon megkereste a 

rendelőintézetet időpont egyeztetésre, valóban 6 különböző időpontot kapott, azonban amikor jelezte, 

hogy sportorvosi vizsgálatokról lenne szó és szeretné az időpontokat egy napba sűríteni, akkor 1 napra 

kapta az időpontokat. Véleménye szerint, ha a szülő ezt kéri, akkor ezt a rendelőintézetben 

megpróbálják megoldani, minél rövidebb időintervallum alatt. 

 

Hermann Istvánné korelnök elmondta, hogy a kosárlabdázóknál már előre kikéri az ügyintéző a 

labor, és EKG papírokat a sportorvostól. A szülő leegyezteti az időpontot a laborba, ahová a 

gyermeket sem kell elvinni, hiszen csak a vizsgálathoz szükséges vizeletet kell leadni. Délután elviszik 

a gyermeket EKG-ra, és azzal együtt elhozzák a laborleletet is.  Ezután már csak a sportorvosi 

vizsgálatra kell menni. Véleménye szerint ez csak szervezés kérdése.  

 

Gyuga Mihály képviselő megköszönte a tájékoztatást, az információkat továbbítani fogja az 

érintettnek. 

  

Torma Lajos bizottsági tag kérdésére válaszolva - A laborpapírt el lehet-e juttatni közvetlenül a 

szakorvoshoz, ha házon belül van? -  Dr. Varju János igazgató elmondta, hogy nem.  

 

Dr. Varju János igazgató elmondta, hogy a sportorvosi rendelés nem OEP finanszírozott rendelés, a 

járulékos költségeket az önkormányzat finanszírozza, ami kb. havi 100 ezer forint. Ez az összeg évek 

óta nem változott, ennek emelését kérné a Képviselő-testülettől a jövő évre.   
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Hermann Istvánné korelnök kérése az volt, hogy írásban is juttassa el kérelmét az önkormányzatnak.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt 17 óra 38 perckor a bizottság nyílt ülését bezárta.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 Hermann Istvánné  

 korelnök bizottsági tag  

 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


